



**2nd international Trade Fair for Elevators,
Escalators and Lifting Equipments & Tools
Technologies and Accessories**
24 - 26 Sep. 2019
Jeddah Center for Forums & Events - ksa

**Sponsorship Opportunities
& Features**

	Founding 250.000 SAR 66.500 USD	Platinum 150.000 SAR 40.000 USD	Gold 100.000 SAR 26.500 USD	Silver 50.000 SAR 13.250 USD
<ul style="list-style-type: none"> Entitled to one chair as a Speaker at the Exhibition's Press conference set 1 month prior to opening , aims to announce event Sponsors, and launching preparations and advertising campaign of the Event. Printing & Display Sponsor Logo on a visible spot on the branding backdrop of the press conference stage . 	Large Logo	Medium Logo	Small Logo	Small Logo
<ul style="list-style-type: none"> Sponsor Logo display on the exhibition's official website and a URL link to sponsors' own website. 	Large Logo	Medium Logo	Small Logo	Small Logo
<ul style="list-style-type: none"> Sponsor Logo display and introductory profile , in the sponsors' page on the exhibition's official website. 	○	○	○	○
<ul style="list-style-type: none"> Printing & Display the Sponsor Logo on Fax and E-mail and SMS promo messages , inviting targeted visitors. 	○	○		
<ul style="list-style-type: none"> Printing the Sponsor Logo in all event's printed advertising kits. 	Large	Medium	Small	Small
<ul style="list-style-type: none"> Publishing selected press news of the sponsors on the official website of the event and related Social Media pages 	8	6	4	2
<ul style="list-style-type: none"> Announcing the sponsor's participation in all exhibition's Media Coverage promos , A/V & advertising campaign . 	○	○		
<ul style="list-style-type: none"> Sponsor Logo display on all different Outdoor advertising meant to promote the event. 	Large	Medium	Small	Small
<ul style="list-style-type: none"> Including the corporate name in press news carried out to cover exhibition's event. 	○	○		
<ul style="list-style-type: none"> Sponsor Logo to appear on all events Onsite Signage. 	Large	Medium	Small	Small
<ul style="list-style-type: none"> Entitled to display a corporate advertising dangler banner , size of 2mx3m, above the sponsor's own booth. 	4pcs	3pcs	2pcs	1pcs
<ul style="list-style-type: none"> Entitled to display an advertising sticker (single-sided) on the exhibition's glass facade (2mX2m) X12pcs 	Facade	Back		
<ul style="list-style-type: none"> Sponsor's Logo and Name display on a noticeable spot on exhibition visitors invitations & on the site of exhibition's official opening. 	Large	Medium	Small	Small
<ul style="list-style-type: none"> Sponsor's Logo & corporate name display on "Sponsors Welcoming & Acknowledgment Page" in event's Official Catalogue. 	Large	Medium	Small	Small
<ul style="list-style-type: none"> Advertisement in event's Official Catalogue. 	Double page	Full page	Half page	Quarter page
<ul style="list-style-type: none"> Booking a space with a unique location in the exhibition's hall. 	77 m ²	54 m ²	35 m ²	18 m ²
<ul style="list-style-type: none"> Awarded event participation Plaque & Appreciation Certificate. 	Large	Medium	Small	Small
<ul style="list-style-type: none"> Printing of Sponsor's Corporate Logo and name on 10 banners (Flags) placed on Venue Fence . 	○	○		
<ul style="list-style-type: none"> Inviting an agreed number of Sponsor's delegates to the official Closing Ceremony gala dinner and display sponsor's logo on the guests welcoming signage. 	6 Delegates	4 Delegates	2 Delegates	1 Delegate
<ul style="list-style-type: none"> Provide Free Access to Private Car Parking 	4	3	2	1
<ul style="list-style-type: none"> Announcing and displaying of sponsor's Corporate logo & name in the event's documentary footage, that will be featured at the exhibition's electronic website and Social Media. 	Promo& Interview	Promo& Interview	Promo	Promo
No. of sponsors in each category	1	1	5	10

فرص ومزايا الرعاية



2nd international Trade Fair for Elevators,
Escalators and Lifting Equipments & Tools
Technologies and Accessories

24 - 26 Sep. 2019

Jeddah Center for Forums & Events - ksa

راعي فضي ر.س ٥٠,٠٠٠ دولار ١٣,٢٥٠	راعي ذهبي ر.س ١٠٠,٠٠٠ دولار ٢٦,٥٠٠	راعي بلاتيني ر.س ١٥٠,٠٠٠ دولار ٤٠,٠٠٠	راعي مؤسس ر.س ٢٥٠,٠٠٠ دولار ٦٦,٥٠٠	
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• حجز كرسي بمنصة المتحدثين ضمن المؤتمر الصحفي المخصص قبل شهر من بداية المعرض للإعلان عن الرعاية والبدء بالتحضيرات لتجهيز المعرض الحملة الإعلانية لدعوة الزوار للمعرض. • طباعة وإظهار شعار الراعي في مكان بارز على خلفية مسرح المؤتمر الصحفي.
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• عرض شعار الراعي مع رابط لفتح صفحة موقع الراعي على الصفحة الرئيسية لموقع المعرض على شبكة الإنترنت.
○	○	○	○	• عرض شعار الراعي وملف تعريفني عنه ، بقسم الرعاية في موقع المعرض على شبكة الإنترنت.
		○	○	• عرض شعار الراعي برسائل الفاكس والبريد الإلكتروني واسمه في الرسائل النصية SMS الترويجية المرسلة لدعوة الزوار المستهدفين
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• عرض شعار الراعي في جميع أنواع الإعلانات المطبوعة للمعرض
2	4	6	8	• نشر عدد من البيانات الصحفية للرعاة في موقع المعرض على شبكة الإنترنت.
		○	○	• التنويه بمشاركة الراعي ضمن حملة التغطية والإعلانات الدعائية المسموعة والمرئية للمعرض.
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• إظهار وعرض شعار الراعي ضمن إعلانات الطرق الخاصة بالمعرض.
		○	○	• تضمين اسم الراعي في البيانات الصحفية التي تنشر عن فعاليات المعرض.
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• عرض شعار الراعي على جميع لافتات الحدث المعتمدة في جميع أنحاء موقع المعرض.
1	2	3	4	• عرض إعلان بانر مقاس ٢م×٣م للراعي في صالة المعرض يتم تعليقه بسقف فوق الجناح الخاص بالراعي.
		الواجهة الخلفية	الواجهة الأمامية	• عرض إعلان ستيكر (وجه واحد) على واجهة موقع المعرض الزجاجي. مقاس (٢م×٢م) ١٢× قطعة.
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• إبراز اسم وشعار الراعي في منطقة افتتاح المعرض الرسمي و في بطاقات دعوات زيارة المعرض.
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• عرض اسم وشعار الراعي بصفحة " الترحيب وشكر الرعاية " في الدليل الرسمي للمعرض.
ربع صفحة	نصف صفحة	صفحة	صفحة مزدوجة	• الإعلان في الدليل الرسمي للمعرض.
١٨ م ^٢	٣٥ م ^٢	٥٤ م ^٢	٧٧ م ^٢	• حجز مساحة عرض خاصة بالراعي وبموقع مميز في المعرض.
حجم صغير	حجم صغير	حجم متوسط	حجم كبير	• تخصيص درع وشهادة تكريم للمشاركة بالحدث.
		○	○	• طباعة وعرض اسم وشعار الراعي على عدد ١٠ أعلام ، توزع على سور مركز المعارض.
1موفدين	2موفدين	4موفدين	6موفدين	• دعوة عدد متفق عليه من موفدي الشركة إلى العشاء الرسمي المخصص بانتهاء الحدث، مع طباعة اسم ولوغو الراعي على خلفية لوحة الترحيب بالضيوف.
١	٢	٣	٤	• توفير مواقف سيارات خاصة للراعي
مادة ترويجية	مادة ترويجية	مقابلة وترويج	مقابلة وترويج	• إبراز اسم وشعار ومشاركة الراعي ضمن الفلم التوثيقي عن المعرض و الذي يبث لاحقاً في موقع المعرض الإلكتروني واليوتيوب.
10	5	1	1	عدد الرعاية المستهدفين لكل نوع

أسعار ومميزات فرص الرعاية الإضافية
Extra Sponsorship Opportunities Features & Cost

رعاية عشاء كبار الشخصيات:	القيمة Value	
VIP Dinner Sponsor:		
<ul style="list-style-type: none"> Printing and Distribution of 5,000 corporate flyers inside Exhibition Bags to event Visitors One page Advert. in JUDREX official event Catalogue Sponsor's Name and Logo Branding at the Closure Ceremony and VIP Gala Dinner Sponsor's Logo display on 5,000 Water Bottles distributed during opening & closing ceremonies and event date Logo display on the exhibition's official electronic website Recognition of the sponsor by the Master of Ceremony URL link from Official event website to sponsors' own website 	50.000 SAR Or 13.500 U\$D	<ul style="list-style-type: none"> طباعة وتوزيع عدد ٥٠٠٠ فلير إعلاني لشركتكم داخل أكياس المعرض توزع على زوار المعرض صفحة إعلانية في دليل المعرض الرسمي إظهار اسم ولوجو الراعي إثناء مراسم حفل ختام المعرض والعشاء الخاص لكبار الشخصيات إظهار ستيكر شعار الراعي على عدد ٥٠٠٠ زجاجة مياه توزع أثناء الافتتاح والحفل الختامي وأثناء فعاليات المعرض عرض الشعار على الموقع الرسمي الإلكتروني للمعرض الإشادة بالراعي ودوره من قبل عزيف الحفل رابط بين موقع المعرض الإلكتروني وموقع الراعي الخاص على شبكة الانترنت
Lanyard Sponsor:		
<ul style="list-style-type: none"> Logo Printing on 5000 Lanyard Ribbon of Exhibitors and Visitors Sponsor's Logo display in JUDREX official Catalogue Logo display on the exhibition's official electronic website URL link from Official event website to sponsors' own website 	25.000 SAR Or 6.650 U\$D	<ul style="list-style-type: none"> طباعة شعار الراعي على شريط بطاقات تعريف العارضين والزوار بعدد ٥,٠٠٠ شريط عرض شعار الراعي في الدليل الرسمي للمعرض عرض الشعار على الموقع الرسمي الإلكتروني للمعرض رابط بين موقع المعرض الإلكتروني وموقع الراعي الخاص على شبكة الانترنت
Show Bags Sponsor:		
<ul style="list-style-type: none"> Logo Printing on 5000 Show Bags distributed to visitors Sponsor's Logo display in JUDREX official Catalogue Logo display on the exhibition's official electronic website URL link from Official event website to sponsors' own website 	25.000 SAR Or 6.650 U\$D	<ul style="list-style-type: none"> وضع شعار الراعي على ٥٠٠٠ من أكياس المعرض توزع على الزوار عرض شعار الراعي في الدليل الرسمي للمعرض عرض الشعار على الموقع الرسمي الإلكتروني للمعرض رابط بين موقع المعرض الإلكتروني وموقع الراعي الخاص على شبكة الانترنت
Badges Sponsor:		
<ul style="list-style-type: none"> Logo Printing on 5000 ID Badges of Participants & Visitors Sponsor's Logo display in JUDREX official Catalogue Logo display on the exhibition's official electronic website URL link from Official event website to sponsors' own website 	20.000 SAR Or 5.350 U\$D	<ul style="list-style-type: none"> وضع شعار الراعي على عدد ٥٠٠٠ بطاقة تعريف المشاركين وزوار المعرض عرض شعار الراعي في الدليل الرسمي للمعرض عرض الشعار على الموقع الرسمي الإلكتروني للمعرض رابط بين موقع المعرض الإلكتروني وموقع الراعي الخاص على شبكة الانترنت
Show Documentary Content Sponsor:		
<ul style="list-style-type: none"> Sponsor's Logo display and production of a 5 Minutes Promo Movie that will be repeatedly featured on a TV Screen located at the main event entrance /Registration Area One page Advert. in JUDREX official event Catalogue Distribution of a 5000 Pens with Sponsor's Logo inside Exhibition Bags to event Visitors Sponsor's Logo display on all Onsite Signage and all Promo Adverts of the event Logo display on the exhibition's official electronic website URL link from Official event website to sponsors' own website 	100.000 SAR Or 26.650 U\$D	<ul style="list-style-type: none"> عرض شعار وإنتاج فيلم خاص بنشاط الراعي لمدة ٥ دقائق يعرض أثناء المعرض بشكل متكرر عبر شاشة توضع في مدخل المعرض ضمن منطقة التسجيل. صفحة إعلانية في دليل المعرض الرسمي توزيع عدد ٥٠٠٠ قلم يحمل شعار الراعي داخل أكياس المعرض توزع على زوار المعرض وضع شعار الراعي على اللوحات الإعلانية داخل موقع المعرض وجميع المطبوعات الترويجية للمعرض عرض الشعار على الموقع الرسمي الإلكتروني للمعرض رابط بين موقع المعرض الإلكتروني وموقع الراعي الخاص على شبكة الانترنت
No. of sponsors of each category	1	عدد الرعاية من كل فئة